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Inleiding:

Het handhavingsjaarverslag 2019 is gepubliceerd. Hier heb ik enkele vragen over

Algemeen

Het jaarverslag is vooral gericht op het in kaart brengen van aantal controles per item.

Vraag:
Er is minder zicht op de overtredingen in de conclusies wordt hier beperkt aandacht aan besteed. Op 
welke wijze kan inzicht op het soort en aantal overtredingen verkregen worden?
Meldingen van mogelijke overtredingen worden geregistreerd in de systemen. Deze meldingen 
komen vanuit burgers en bedrijven. Het jaarverslag is niet bedoeld om overtredingen te rapporteren. 

Begrijpelijk dat overtredingen inhoudelijk niet met naam en toenaam gemeld worden. 
Maar om een goed inzicht te krijgen is het soort en het aantal meldingen mijn inziens wel van belang. 
Is er wel de mogelijkheid om hier inzicht in te krijgen?
Onderstaand geeft een weergave van de verschillende meldingen per categorie. Voor bouw, milieu 
en brandveiligheid worden controles voor het grootste gedeelte  vanuit het  toezichtprogramma 
opgepakt. 
Overzicht (01 januari 2019 tot 31 december 2019) aantal meldingen
Evenementen en horeca 3

Storten van afval (dumpingen/zwerfafval) 50

Hondenoverlast 5

Overlast jeugd 4

Vuurwerk 5

Nachtregister 1

Gebruik gemeentegrond 10

Muziekgeluid 44

Milieu overlast meldingen 56

Brandveiligheid 0

Bouw/RO 15

Stankoverlast 6

Crossen 5

Bodem, weg- en milieuverontreiniging 40
Overlast dieren 30



 
5.2 Conclusies Toezicht en handhaving bouwen en ruimtelijke ordening

Het controleprogramma is uitgevoerd zoals is afgesproken in het Hup2019. Het blijft een uitdaging 
om het naleefgedrag verhogen. In 2020 moet worden gedacht hoe het naleef gedrag verhoogd kan 
worden.

Vraag:
Is er in het naleef gedrag een trend te zien op bepaalde onderwerpen, zo ja welke onderwerpen 
springen eruit? 
Het naleefgedrag bij controles op woningen is verbeterd. Er zijn minder her-controles uitgevoerd 
waaruit dus blijkt dat het naleefgedrag verbeterd is.  Binnen het  thema brandveiligheid is het 
naleefgedrag eveneens goed te noemen. Er zijn minder her-controles geweest dan het jaar ervoor.  

Op de handhavingsactiviteiten woningen, openbare gebouwen, industriële en agrarische 
bedrijfsgebouwen zien we een stijging.

Vraag:
Wat zijn de ideeën om deze stijging een halt toe te brengen?
Het gaat hier om controle-activiteiten en niet om handhavingsacties. Op basis van verleende 
vergunningen, programma’s en/of meldingen worden deze controles uitgevoerd. Dit betekend niet 
dat er altijd overtredingen worden geconstateerd. De stijging van controles is te verklaren doordat er 
meer bouwactiviteiten zijn. Er is een positief beeld dat er meer controles worden uitgevoerd en het 
naleefgedrag blijft verbeteren. 

5.5 Conclusies Toezicht en handhaving brandveilig gebruik

In het jaar 2020 wordt de branche gerichte toezicht meer losgelaten en wordt er gehandeld op basis 
van risicovolle branches zoals de horeca.

Vraag:
Wat wordt er precies bedoeld met gericht toezicht en welk effect heeft dit op de risico’s met 
betrekking tot brandveiligheid?
Vanuit de Veiligheidsregio’s wordt er gecontroleerd op de risicovolle bedrijven. In de afgelopen jaren 
zijn er weinig tot geen overtredingen geconstateerd. Dit betekent niet dat deze bedrijven niet meer 
worden gecontroleerd maar er wordt gekozen voor een meer dynamisch toezicht programma. Dit 
betekent dat andere branches, zoals de horeca, ook aan de orde komen. 

Het tweede gedeelte van mijn vraag is niet beantwoord, namelijk welk effect heeft dit op de risico’s 
met betrekking tot brandveiligheid?
Dit heeft geen effect op de risico’s  met betrekking tot de brandveiligheid. Een bijkomend  voordeel  
is dat  een controle meewerkt aan de veiligheid.  Mensen krijgen dan immers te horen of het wel of 
niet voldoet aan de richtlijnen.


